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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Pragnê uprzejmie podziêkowaæ za szybk¹ i merytoryczn¹ odpowiedŸ na moje oœwiadczenie z³o¿one

13 maja bie¿¹cego roku w sprawie zadania „Przebudowa drogi nr 16 Olsztyn – Augustów wraz z obwod-
nic¹ Olsztyna”. Jak by³ Pan ³askaw podnieœæ w swej odpowiedzi, dalsze losy wymienionej inwestycji
uzale¿nione s¹ od przyznania œrodków finansowych na realizacjê tego zadania. Decyzja w tym zakresie
mia³a zapaœæ podczas posiedzenia Komitetu Koordynuj¹cego Narodowe Strategiczne Ramy Odniesie-
nia, które planowane by³o na 25 czerwca bie¿¹cego roku.

Ze wzglêdu na wagê i znaczenie tej inwestycji oraz zainteresowanie, jakie budzi ona w lokalnej spo³e-
cznoœci, proszê o informacjê, czy zapad³a ostateczna decyzja w zakresie finansowania zadania „Przebu-
dowa drogi nr 16 Olsztyn – Augustów wraz z obwodnic¹ Olsztyna”, a jeœli tak, to w jakiej wysokoœci
finansowanie zadanie to uzyska³o.

Liczê na to, ¿e Pana dzia³ania i starania w tej mierze uwieñczone bêd¹ sukcesem.

Z wyrazami szacunku
Marek Konopka




